

5. Most people love animals because they are useful in many ways. They add more fun to our life.

We find many different kinds of animals on the earth. Some animals, such as leopards, wolves, pandas and foxes live in big forests. They are called wild animals. People should be far away from most of them, but some of them are afraid of people. We can only watch them in the zoo. Some others like cows and dogs live with man. They are called domestic animals.

Animals are important to man. People kill wild animals for fur and meat. Skins of foxes and crocodiles can be made into coats and shoes. People are now stopped from killing wild animals so that wild animals can be saved. Domestic animals can not only give man food, but also do some farm work for people. Without them, life could be less fun and more difficult. People get meat from sheep and pigs. From cows, we get milk. Horses can take us to other places. It is clear that man can't live without animals. Let's save animals now. They are our best friends.

Animals—The best friends of people		
1 of animals	Wild animals	● live in the forests. ● Most of them are 2, some of them are afraid of people. ● We can only watch them in the zoo.
	Domestic animals	Live with people.
People's opinions to animals	In the past, people make money by selling 3 wild animals, but now people stop doing that, because that's not right.	
The 4 of animals to people	Domestic animals give us food, and 5 some farm work.	

**整体分析：** 文章大意：本文是一篇说明文。文章主要介绍了不同种类的动物，动物对人类的重要性，最后告诉我们人类离不开动物，让我们保护动物，成为它们的朋友。

可沿着虚线剪开

## 参考答案与解析

**答案:** Types, afraid of people, fur and meat, importance, do

### 解析:

根据文章内容，逐一分析各个空白的填充：

1. 在表格中，第一部分是关于动物的分类，这里应该填 ‘Types’ 。
2. 在描述野生动物时，提到大多数野生动物都害怕人类，因此应该填 ‘afraid of people’ 。
3. 人们曾通过捕杀野生动物获取皮毛和肉类，因此应该填 ‘fur and meat’ 。
4. 关于动物对人类的贡献，文章提到 ‘家养动物给我们食物’，这部分应该是 ‘importance’，描述它们的重要性。
5. 家养动物不仅为人类提供食物，还可以帮助做农活，因此应该填 ‘do’ 。

**考点总结:** 考察学生对文章内容的理解，尤其是动物的种类、用途和对人类的贡献